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Abstract (en)
[origin: US2021157274A1] A timepiece mobile for a semi-instantaneous jump mechanism, including a stop member, an elastic return device, and
a drive wheel including, around an axis a hub for guiding this movable stop member with respect to the drive wheel and including a disengageable
stop finger movable between a wound position where its radial extension is maximum with respect to the axis, and an unwound position where
its radial extension is minimal with respect to the axis, this stop finger being moved away from the axis by the elastic return device, and the stop
member including a housing the walls of which are arranged to bearingly cooperate, during the winding of the elastic return device with a contact
surface that this elastic return device includes to limit the value of the winding and to limit the deformation of the elastic return means to its elastic
range only.

Abstract (fr)
Mobile (10) d'horlogerie pour mécanisme à saut semi-instantané (100), comportant une roue entraîneuse (1) comportant, autour d'un axe (D), un
moyeu (2) de guidage d'un arrêtoir (7) mobile par rapport à la roue entraîneuse (1) et comportant un doigt d'arrêt (8) débrayable mobile entre une
position armée où son extension radiale est maximale par rapport à l'axe (D), et une position désarmée où son extension radiale est minimale par
rapport à l'axe (D), ce doigt d'arrêt (8) étant éloigné de l'axe (D) par un moyen de rappel élastique (3), et l'arrêtoir (7) comportant un logement (71)
dont les parois sont agencées pour coopérer, lors de l'armage du moyen de rappel élastique (3) en appui avec une surface de contact (51) que
comporte ce moyen de rappel élastique (3) pour limiter la valeur de l'armage et pour limiter la déformation du moyen de rappel élastique (3) à son
seul domaine élastique.
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